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I augusti samlades styrelsen, RSO 
och uppsökare för  
tre dagar på kursgården Jang i 
Ullånger.
Vi var 13 förtroendevalda som delade 
upp oss på företagen. Vi började 
dag ett med styrelsemöte och se-
dan dag två och tre var vi ute på 23 
företag- och RSO besök i området 
runt Örnsköldsvik. Vi träffade många 

medlemmar och icke medlemmar 
varav några av icke medlemmarna 
gick med som medlemmar. Vi var 13 
förtroendevalda som delade upp oss 
på företagen.  Det är så inspirerande 
och roligt att komma ut och se och 
träffa anställda på våra arbetsplatser 
och prata fackliga frågor. Stort tack till 
alla vi besökte.

Uppsökeri & RSO besök

Detta händer närmast under 2024
Förhandlingsteknisk utbildning 22–24 oktober

Tycker du som är förtroendevald att 

det här låter intressant och skulle 

vilja följa med ut på företagsbesök, 

hör av dig till Timmy Landfors  

som är uppsökeriansvarig. 

Hans uppgifter finns på gsfacket.se 

under avdelning 7.



Anton Kärki som jobbar i skogen  
hoppade på denna utbildning för 
unga som förbundet gör en  
jättesatsning på. 
Konseptet är att varje avdelning skulle 
skicka 2 deltagare till första mötet, 
sedan skulle varje deltagare rekrytera 
en ny deltagare. Det ska vara fyra  
internat i Bommersvik och utbild-
ningen sträcker sig till hösten 2025. 
Mellan internaten så hade deltagarna   
videomöten.

Dag 1 /ankomstdag Vi började kurstill-
fället med omvärldsanalys med Peter 
Gustavsson där vi prata mycket om 
politik inne i Sverige och hur det ser ut 
i Eu och även lite om AI
Dag 2 Julis vår kommunikations man 
berättade vart vi har mest medlemmar 
och om antal varsel per månad.  
Vi pratade även om byggkrisen.
‘50% mer trä i flerbostadshus innebär 
nästan 8000 nya jobb
Sen pratade vi vad som GS behöver 
göra.

● GS behöver värva fler medlemmar 
unga som äldre
● Träindustrin är ryggraden i GS med 
50% av medlemmarna
● Svag konjunktur för delar av GS 
branscher
● Svag regering som inte agerar på 
byggkrisen
Vi pratade även om SD:s Trollfrabrik 
och hur dem sprider desinformation 
med stöd från Åkesson
Sedan pratade vi om målen med  
hemma uppgiften vilket mina var
● Få ihop många drivna unga
● Prata med centrala ungrådet och få 
lite hjälp av dem
Framgångsfaktorerna
● Stöd från centrala ung rådet
● Få stöd från avdelningen
● Utbildningar
● Mentor/mentorer som man kan ha 
som stöttepelare
Sedan var det Adams tur från ungrå-
det som berättade vad de gjorde på 
ungforum i år och lite om trender
● Klimatet, tappar medlemmar, tar in 

utlands- 
arbeteskraft
Dag 3 Elsa från LO var på besök och 
berättade om just LO och hur det såg 
ut på medlemsantalet vilket även 
speglades i GS medlemsgrad och vad 
vi måste göra för att vända denna 
trend som inte ser så värst bra ut...
Och det landade på att vi måste synas 
mer och värva just mer medlemmar 
framför allt unga.

Anton Kärki  
Framtidsakademin

Här träffas GS Framtidsakademis deltagare för tre dagar med utbildning och tillsammans arbetade de fram följande budskap: Vilka villkor ska vi ha i framtiden?  Engagera dig!

Är du under 35 och tycker 
att detta låter intressant 
hör av dig till avdelningen.

avdelning7@gsfacket.se
010-470 84 07


